
Življenje
terja uza-

konjenost
Svel za informiranje, polilično

propagando in izdajanje Naše
skupnosti je 14. sejo, ki je bila 6.
oktobra, posvetil osnutku za-
kona o družbenem sistemu in-
formiranja.

Družbeni sistem informiranja
zajema podatkovno informatiko,
ki jo zbirajo, obdelujejo in raz-
deljujejo uporabnikotn statisti-
ke, banke, -službe družbenega
knjigovodstva in še nekateri.
Vsakdo od njih pa tudi družbe-
nopolitične skupnosti imajo in
gradijo svoj družbeni sistem in-
formiranja.

Ker ti veliki »proizvajalci« infor-
macij medsebojni niso tehnološko in
prganizacijsko usklajeni, prihaja do
razhčnega zajemanja in obdelave
istih podaikov, kar povzroča, da
imamo o istit^stvareh različne podat-
ke. Tako se dogaja, da imamo hkrati
podatkov preveč in premalo, pre-
malp tistih pravih informacij za učin-
kovito in kvalitetno načrtovanje in
samoupravno odločanje v našcm de-
legatskem skupščinskem sistemu. Z
zakonom želimo doseči prav slednje:
sistemsko preurediti obstoječe si-
steme v enoien, celovit sistem, ki bo
služil temeljmm nosilcem družbe-
noekonomskega in družbenopolitič-
nega razvoja. Temu cilju je svet
predvsetn posvetil pozornost, tako
kot dan prej tudi aktiv urednikov in
informatorjev v delovnih organizaci-
jah. Številne in kvalitetne pripombe
so bile že naslednji dan prenesene v
široko ljubljansko razpravo o zako-
nu, ki jo je organizirala MK SZDL.
Bile so dobro sprejete, Moščani pa
pohvaljeni za zgledno aklivnost.

Svet se je ob razpravi o osnutku
zakona razvnel še ob varčevalnih
ukrepih m še posebejoB varčevanju
papirja. Člani so vzeli v misel tudi
članek, ki je bil 22. septembra objav-
Ijen v Delu z naslovom Pri slovenskih
tovarniških in drugih glasilih bo treba
najti gospodarnejšo in hkrati učin-
kovitejšo pot za obveščanje. V tem
članku je toliko nasprotujočih si ugo-
tovitev, polresnic in neodgovornih
sodb, da so člani sveta sklenili pred-
lagati republiški konferenci SZDL,
naj problematiko tovarniških in ob-
činskih glasil še letos uvrsti na dnevni
red seje svojega organa za informi-
ranje. Nasprotno kot ugotavlja čla-
nek, v naši občini močno varčujemo s
papirjem in še bolj se trudimo za kva-
litetno informiranje.
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